

EXPLANATION OF COST ELEMENTS

EXPLICATION DES ITEMS BUDGÉTAIRES

Professional and Other Services(including salaries);

Services professionnels et autres (incluant les salaires);

1. Professional services
Legal Consultant @ \$800 per day
6 days @ \$800 \$ 4,800
- NOTE: Counsels would be hired by contract according to Legislation referred to the Committee.
2. Honorariums 2,000
- NOTE: Expert witnesses invited by the Committee have, in the past, requested to be reimbursed honorariums (2 individuals x \$1,000). This amount is an average based on past requests.
3. Public Relations - Humphreys Press Communications, interviews etc. for C-55 trip. 5,000 \$11,800

1. Services de conseillers
Conseiller juridique @ 800 \$ par jour
6 jours @ 800 \$ 4 800 \$
- NOTA: Les conseillers seront embauchés par contrat selon la législation déferée au Comité
2. Honoraires 2 000 \$
- NOTA: Témoins-experts invités par le Comité ont dans le passe, demandes d'être remboursés pour des frais honoraires (2 individus x 1 000 \$). Ce montant est basé sur la moyenne des demandes reçues antérieurement.
3. Relations publiques - Humphreys Communications avec les médias, entrevues, etc. 5 000 \$ 11 800 \$

Transportation and Communications:

Transport et communications:

1. Participation at Special Conferences Seminars and/or speaking engagements by Committee members and/or staff to be determined at a later date. \$ 7,500

1. Participation des membres du Comité et/ou son personnel à des conférences spéciales, séminaires et/ou allocutions prononcées. 7 500 \$

NOTE: This amount is an estimate based on two (2) participants at five (5) conferences to be held in Canada at a cost of \$1,500 per conference (\$750 per participant). The amount was calculated by taking the average cost of past conferences:

NOTA: Ce montant approximatif est basé sur deux (2) participants pour cinq (5) conférences ayant lieu au Canada à un coût de 1 500 \$ par conférence (750 \$ par participant). Ce montant fut calculé en prenant une moyenne des coûts pour des conférences semblables tenues dans le passé:

- a) Registration fees \$ 150
- b) Hotel accomodations, per diem and ground transportation \$ 250
- c) Air Transportation \$ 350

- a) Frais d'inscription 150 \$
- b) Logement, allocations journalières et transport sur les lieux 250 \$
- c) Transport aérien 350 \$

2. Travel for Bill C-55 \$57,672

2. Voyage - Projet de Loi C-55 57 672 \$

Variable costs per person for 6 senators and 10 staff: *Coûts variables par personnes pour 6 sénateurs et dix employés: *

- a) Air Travel: regular economy fare without advance reservation:

- a) Billets d'avion: coût de billets classe économique, sans réservations:

Ottawa/Winnipeg	\$ 307
Winnipeg/Regina	\$ 148
Regina/Edmonton	\$ 166
Edmonton/Vancouver	\$ 197
Vancouver/Ottawa	\$ 552

Ottawa/Winnipeg	307 \$
Winnipeg/Régina	148 \$
Régina/Edmonton	166 \$
Edmonton/Vancouver	197 \$
Vancouver/Ottawa	552 \$

Total \$ 1,370

Total 1 370 \$